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a r m a n m e l i . i r

»پولادگر« نایب رئیس اتحادیه 
تکواندوی آسیا باقی ماند

ایسنا: رئیس فدراسیون تکواندوی ایران 
باردیگر به عنوان نایب رئیس اتحادیه تکواندوی 
آسیا انتخاب شد. مجمع انتخاباتی اتحادیه 
تکواندوی آسیا با حضور اعضای ATU به صورت 
آنلاین برگزار شد. برای ریاست اتحادیه تکواندو 
آسیا، »کی .سوک .لی« تنها کاندید بود که 
 از سال ۲۰۱۳ ریاست را برعهده دارد و برای 
۴ سال دیگر در این پست باقی ماند. سیدمحمد 
پولادگر از ایران، افتخار احمدتبسم از پاکستان، 
گک .ترونگ از ویتنام، ابوبکر عبداللطیف کی .

..مناصر از  . کردی از عربستان، محمد عبدا
یمن و جین بنگ یانگ از کره جنوبی کاندیدای 
انتخاباتی به منظور نایب رئیسی اتحادیه تکواندو 
آسیا بودند. با رای اعضای مجمع، پولادگر 
به مدت ۴ سال دیگر به عنوان نایب رویس 

اتحادیه تکواندو آسیا انتخاب شد.

 ادامه حضور حدادی 
در »سیچوان«

تسنیم: ستاره تیم ملی بسکتبال ایران در 
فصل آینده نیز برای تیم سیچوان در لیگ چین 
بازی خواهد کرد. باشگاه سیچوان نام حامد 
حدادی را به همراه مارکوس .هانت آمریکایی 
به عنوان ۲ بازیکن خارجی فصل آینده لیگ چین 
در اختیار اتحادیه بسکتبال این کشور قرار داد. به 
این ترتیب حدادی یک فصل دیگر در سیچوان 
بازی می کند. فهرست ۲7 نفره بازیکنان خارجی 
تیم های لیگ چین در فصل آینده نیز منتشر شد 
و سیچوان به عنوان آخرین تیم، نام  مارکوس 

هانت و حامد حدادی  را در این لیست قرار داد.

خارجازمستطیلسبز

 استقلال به دنبال مذاکره 
با »دیاباته«

باشگاه استقلال در نظــر دارد برای پرداخت 
مطالبات هروویه میلیچ مدافع کروات پیشین 
خود با این بازیکن به توافق برسد. شیخ دیاباته 
مهاجم مالیایی و هروویه میلیچ مدافع کروات 
پیشین تیم فوتبال استقلال مطالباتی از باشگاه 
استقلال دارند و در چند نوبت ایمیل اخطار به این 
باشگاه ارسال کرده اند. با حضور مدیریت جدید 
در استقلال، مسئولان باشگاه با میلیچ و وکیل 
او صحبت هایی انجام داده اند تا مطالباتش را طی 
توافق دوطرفه به صورت اقساط پرداخت کنند. 
گفته می شود مسئولان استقلال به دنبال توافق 
با او هستند که اگر مطالباتش را پرداخت کنند، 
دیرکردی به او پرداخت نشود. در رابطه با دیاباته، 
هنوز مسئولان استقلال نتوانسته اند با او توافق 
کنند، اما قرار است با وکیل مهاجم فعلی الغرافه 
قطر مذاکراتی انجام دهند. این مذاکرات در حالی 
انجام خواهد شد که گفته می شود هنوز حکمی 
از سوی فیفا به باشگاه استقلال ابلاغ نشده است.

 

دیـــدگــاه

فرنگی کاران ایران با نتایجی که در مسابقات جهانی کسب 
کردند، نشان دادند آینده روشن پیش روی آنهاست و می توان به 
المپیک بعدی بسیار امیدوار شد. به نظرم این تیم برای المپیک 
بعدی حرف های بسیار زیادی برای گفتن دارد و امیدوارم 
روند نتیجه گیری آنها ادامه داشته باشد. اگر کشتی گیران ما 
بتوانند دو مدال خوش رنگ دیگر کسب کنند، کشتی فرنگی 
با کسب ۱۴۰ امتیاز قهرمان جهان می شود و این یک اتفاق 
قابل توجه است. در ترکیب تیم کشتی فرنگی ما برادران 
گرایی به برند کشتی فرنگی ایران تبدیل شده اند. این دو برادر 
بسیار تکنیکی کشتی می گیرند و فن های خوبی می زنند. 
این یک اتفاق ویژه در کشتی فرنگی است که تماشاگران 
هم آن را احساس می کنند و جذب می شوند. عملکرد بقیه 
کشتی گیران هم بسیار خوب بود. ساروی یکی از جوان های 
آینده دار کشتی فرنگی است که بسیار شجاعت دارد، در 
کشتی فرنگی، هر کشتی گیری که سر نترس داشته باشد 
می تواند موفق عمل کند و من این جسارت و نترس بودن را 
در چهره ساروی می بینیم و مطمئنم در المپیک بعدی به 
نشان طلا خواهد رسید.  به نظرم هم در کشتی فرنگی و هم 
آزاد، جدااز کشتی یزدانی که با حریف دیرینه خود دیویدتیلور 
کشتی گرفت و به خاطر سه شکست قبلی یزدانی، این کشتی 
از حساسیت بالایی برخوردار بود و مطمئنم در مسابقات بعدی 
اگر این دو حریف دوباره رودرروی هم قرار بگیرند، یزدانی 
موفق به شکست او می شود؛ اما ستاره کشتی ایران به اعتقاد 
من علی اکبر یوسفی بود که توانست برای اولین بار در تاریخ 
کشتی فرنگی در فوق سنگین به نشان طلای جهانی برسد. 
من کاری به این موضوع ندارم که او تنها با هل دادن از حریفش 
امتیاز گرفته است؛ به نظرم او کار بزرگی کرد چرا که یک حریف 
روس را در سنگین وزن شکست داد و این کاری است کارستان. 
من اعتقاد دارم ستاره هر دو تیم کشتی آزاد و فرنگی علی اکبر 
یوسفی بود. شکست دادن حریف روس آن  هم در مرحله فینال 
کار راحتی نیست و یوسفی توانست این کار بزرگ را انجام 
دهد به طوری که حریف روسی اش حرفی برای گفتن نداشت. 
من از عملکرد او لذت بردم و امیدوارم این روند تداوم داشته 
باشد. میرزازاده در روزهای پایانی در اردو بود اما به خاطر کرونا 
فرصت حضور در این رقابت ها را از دست داد و به همین خاطر 
فرصت به نفر دوم این وزن رسید که خداراشکر یوسفی به خوبی 
توانست از این فرصت ویژه استفاده و خودش را به همگان ثابت 
کند. البته حریفان قدرتمند او در این رقابت ها حضور نداشتند 
اما با تلاشش و لطف خدا توانست از این فرصت استفاده کند و 

به عنوان قهرمان جهان شناخته شود.

کشتی برای المپیک بعدی حرف ها دارد!   سرمربی تــیم فوتــبال استقلال از جــذب 
۳ بازیکن خارجی برای این تیم خبر داد و گفت: 
مذاکرات نهایی با »چشمی« انجام شده است.  
فرهاد مجیدی درباره مدیریت جدید باشگاه 

و مسائل مختلف تیم توضیحاتی را ارائه کرد.
 شرایط فعلی باشگاه را چطور ارزیابی 

می کنید؟
کاری را که باشگــاه استقلال در سال های 
گذشته نتوانست انجام دهد، آقای آجورلو ظرف 
۱۰ روز انجام داد و هم به من خبر دادند که تیم 
استقلال دارای یک زمین تمرین خیلی خوب 
شده است که جا دارد از آقای آجورلو تشکر 
کنم. همچنین لازم است که از زحمات آقای 
نصیری یاد کنم که به صورت شبانه روزی پیگیر 
کارهای تیم است. نکته بعدی اینکه می خواهم 
از بازیکنانم بابت اخلاق و شرافت شان در 
ماه های گذشته تشکر کنم. آنها سختی های 
زیادی را تحمل کردند، اما با تمام وجود در 
خدمت تیم بودند. ما در طول نیم فصل دوم 
فصل گذشته از زمین تمرین خوب محروم 
بودیم و البته دریافتی خاصی هم نداشتیم، اما 
بازیکنان با تمام وجود برای استقلال جنگیدند 

و این برای من خیلی قابل ارزش است.
 خیلی از هواداران دوست دارند 
بدانند که وضعیت جذب بازیکنان جدید 

به کجا رسید.
 ما ۳ بازیکــن خارجــی جذب می کنیم. 
به احتمال زیاد ۲ بازیکن خارجی در این هفته 
به تیم اضافه می شوند. سعی کردم بازیکنانی  را 
انتخاب کنم که در شرایط مسابقه قرار داشته 
باشند. این دو بازیکن خارجی که به زودی 
به جمع ما اضافه می شوند، هر دو در شرایط 
مسابقه قرار دارند. روزبه چشمی هم در حال 
مذاکره نهایی با باشگاه است و احتمالا به جمع 

ما اضافه خواهد شد.
 با وجود تغییرات مدیریتی رخ داده، 

آیا نسبت به آینده خوش بین هستید؟
از موقعــی که آقــای آجورلو به استقلال 
آمده است، با انرژی و اعتمادبه نفس بیشتر 
کار می کنم. بحث مدیریت در فوتبال بسیار 
مهم است. یک مدیر خوب، مقتدر و پرتلاش 

می تواند به یک تیم انرژی خوبی بدهد.

گفــتوگــو
فرهاد مجیدی: 

با آمدن »آجورلو« با 
 انرژی بیشتری 

کار می کنم

 فارس: دیدار تیم ملی فوتبال کشورمان با کره جنوبی 
بدون حضور تماشاگران برگزار می شود. دیدار تیم ملی 
فوتبال کشورمان برابر کره جنوبی از رقابت های مرحله نهایی 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر، روز سه شنبه ۲۰ مهرماه، راس ساعت 
۱7 بدون حضورتماشاگر در ورزشگاه آزادی برگزار می شود. 
شاگردان دراگان اسکوچیچ در شرایطی به مصاف کره جنوبی 
می روند که با 9 امتیاز در صدرجدول گروه اول رقابت های 
انتخابی جام جهانی قرار گرفته اند و حریف روز سه شنبه 

کشورمان هم با 7 امتیاز دوم است.
 تسنیم: مهدی کیانی در ارتباط با شرایط فعلی تیم 
مس رفسنجان اظهارداشت: وضعیت تیم ما خوب است و 
تلاش می کنیم تا برای شروع لیگ برتر به شرایط بهتری برسیم. 
در این مدت تمرینات بدنی و تاکتیکی خوبی را پشت سر 
گذاشتیم و امیدوارم نتایج خوبی در فصل جدید بگیریم. 
هافبک مس رفسنجان در مورد پیشنهاد تراکتور تصریح 
کرد: همه می دانند چقدر تراکتور را دوست دارم، اما با باشگاه 
مس رفسنجان قرارداد دارم. دوست داشتم در آن شرایط سخت 
به تراکتور کمک کنم، اما مدیران و کادرفنی مس همیشه به من 
محبت داشته اند و خجالت کشیدم که در این باره با آنها صحبت 
کنم. من همه چیز را در این زمینه به باشگاه سپردم و دیگر خبر 
ندارم چه اتفاقاتی رخ داد. فقط برای تراکتور آرزوی موفقیت 

می کنم و امیدوارم این تیم، بهترین روزها را تجربه کند. 

نیمار ستاره تیم فوتبال پاری سن ژرمن اعتراف کرد مطمئن 
نیست آن قدر قدرت روانی داشته باشد که بعداز حضور در 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر، بتواند یکبار دیگر حضور در این 
مسابقات را تجربه کند. نیمار که دو تلاشش برای کسب 
بزرگترین جایزه دنیای فوتبال منتهی به ناکامی شده است، 
پاییز سال آینده این فرصت را دارد که برای سومین بار شانس 
خود را جهت فتح جام جهانی امتحان کند. نیمار اما می گوید 
فوتبال آن قدر جسم و روح او را تحت فشار گذاشته است که 
بعید می داند بتواند در جام جهانی ۲۰۲6 هم حضور داشته 
باشد، تورنمنتی که در قاره خودش و به میزبانی آمریکا، 
کانادا و مکزیک برگزار خواهد شد. نیمار افزود: فکر می کنم 
جام جهانی ۲۰۲۲ آخرین جام جهانی  ام خواهد بود، این را 
آخرین جام جهانی ام می دانم چون نمی دانم آن قدر قدرت 
روانی و جسمی برایم مانده باشد که بتوانم یکبار دیگر حضور در 
جام جهانی را تحمل کنم، بنابراین هرکاری بتوانم انجام می دهم 
که در جام جهانی سال آینده خوب ظاهر و همراه با کشورم 

قهرمان شوم تا بزرگترین رویایم از 
کودکــی تا امــروز را محقق کنم، 
امیدوارم این کار را انجام دهم. نیمار 
و یارانش در دو دوره قبلی جام جهانی 
ابتدا با قبول شکست تحقیرآمیز 7 
بر یک مقــابل آلــمــان در مرحله 

نیمه نهایی جام جهانــی ۲۰۱۴ و 
سپس با قبول باخــت ۲ بــر 
یک مقابل بلژیــک در مرحله 
یک چهارم نهایی جام جهانی 
۲۰۱8 از گردونه رقابت ها 
کنار رفتند. بــرزیــل از 
سال ۲۰۰۲ موفق به فتح 

جام جهانی نشده است.

فوتبالداخلی

بینالملل

بهراممشتاقی
کارشناس کشتی   

مدیر ورزشی برزیلی باشگاه پاری سن ژرمن، معتقد است که 
نهادهای انضباطی فوتبال اروپا باید باشگاه رئال مادرید را به خاطر 
ابراز تمایل به خرید کیلیان امباپه مجازات کنند. لئوناردو مدیر 
ورزشی و سخنگوی باشگاه پاری سن ژرمن تاکید دارد که باشگاه 
رئال مادرید به خاطر بی احترامی بهPSG  و بازیکن این تیم 
»امباپه« سزاوار مجازات است. لئوناردو ضمن اشاره به اظهارات 
اخیر چند تن از اعضای باشگاه رئال مادرید از جمله آقای »پرس«، 
سرمربی تیم کارلو آنچلوتی و کاپیتان تیم کریم بنزما درباره امباپه، 
اظهارداشت: رئالی ها منکر این قضیه هستند، اما من فکر می کنم 

که رئال از مدتی پیش دارد برای خرید امباپه )به عنوان بازیکن 
آزاد( تلاش می کند. آنها دو سال است که به صورت علنی دارند 
درباره امباپه حرف می زنند و به همین خاطر باید مجازات شوند. 
مدیر ورزشی باشگاه پاری سن ژرمن افزود: از نظر من این مصداق 
بی احترامی به امباپه است. او یک بازیکن عادی نیست بلکه جزو 
بهترین  های دنیاست. سرمربی تیم، رئیس و بازیکنان رئال درباره 
کیلیان صحبت می کنند. من معتقدم که همه اینها بخشی از 
نقشه آنها برای خرید امباپه است. این رفتار محترمانه نیست. 
لئوناردو در پاسخ به این سوال که آیا باشگاه پاری سن ژرمن قبل از 

نهایی کردن قراردادش با دوناروما با او صحبتی داشته است، عنوان 
کرد: ما هرگز قبل از ماه ژوئن با او تماسی نداشتیم. ما تنها زمانی با 
او وارد مذاکره شدیم که بازیکن آزاد شد، بعداز آنکه پائولو مالدینی 
مدیر ورزشی باشگاه میلان اعلام کرد او بازیکن آزاد است. بخش 
بعدی صحبت های مدیر ورزشی باشگاه میلان درباره خرید اشرف 
حکیمی و لیونل مسی و سایر بازیکنان جدید پاری سن ژرمن در 
تابستان و پاسخ به ادعای خاویر تباس رئیس سازمان لیگ اسپانیا 
بود. تباس، پاریسی ها را به خراب کردن بازار و بر هم زدن تعادل 
نقل وانتقالات متهم کرده بود. لئوناردو گفت: مسی مطمئن بود که 
می خواهد در بارسلونا بماند. ما هم زمانی با او وارد مذاکره شدیم 
که بارسلونا اعلام کرد او از این تیم خواهد رفت و همه را غافلگیر 

کرد. مسی در کنار امباپه و نیمار فوق العاده است. 

تقاضای »لئوناردو« برای مجازات »رئال« 

    مسیر هموار
تیم ملی انگلیس با ارائه نمایشی برتر در خانه آندورا با 
پنج گل موفق به غلبه بر این تیم شد. انگلیس که از شش 
بازی اول خود 16 امتیاز کسب کرده بود، این بار نیز کار 
دشواری برای غلبه بر آندورا نداشت و مسیر خود برای 

صعود به جام جهانی را هموارتر کرد. 

         حمایت
سفارت کره جنوبی در ایران ویدئویی تهیه کرده است 
که از تیم فوتبال این کشور در دیدار برابر ایران حمایت 
می کند. در ویدئو منتشر شده، یون .کانگ .هیون سفیر 
و کارکنان سفارت لباس تیم کره بر تن کرده و برای 

موفقیت تیم ملی این کشور دعا کردند.

          دیدار 
امیرحسین فتحی مدیرعامل سابق استقلال که این روزها 
در مجموعه ورزشی انقلاب مسئولیت دارد، به دیدار مصطفی 
آجورلو مدیرعامل کنونی باشگاه رفت و با او ملاقات کرد. در 
این نشست صمیمانه فتحی برای آجورلو در سمت جدیدش 

آرزوی موفقیت کرد. 

ت
شــ

سنو
عک

پیشنهاد عجیب »تارتار«، قهر »حدادی فر«

اختلاف در »گاندو«ها بالا گرفت! 
آرمان ملی: ذوب آهن در فصول اخیر نتایج 
خوبی نگرفته و در مردادماه سکان هدایت 
این تیم به »مهدی تارتار« سپرده شــد. در 
کــمتر از یکماه از حضور »تارتار«، سرمربی 
گاندوها با »قاسم حدادی فر« اختلاف پیدا 
کرده تا جایی که کاپیتان ذوب آهن چند روزی 

است در تمرینان حضور ندارد! 
 انتخاب تارتار

روزهای پایانی مردادماه بود که مهدی تارتار 
به عنوان سرمربی جدید ذوب آهن معرفی شد. 
مهدی تارتار در مراسم معارفه خود به بازیکنان 
تیم فوتبال ذوب آهن  اظهارداشت: خوشحالم 
که در باشگاه بزرگ و پرافتخار ذوب آهن قدم 
گذاشتم. باعث افتخارم است که اینجا حضور 
دارم. صادقانه می گویم، آنهایی که من را 
می شناسند می دانند اهل تملق نیستم. در 
باشگاهی قدم گذاشتم که همه شرایط برای 
موفقیت فراهم است. از اعضای هیات مدیره 
باشگاه و فریدونی مدیرعامل باشگاه تشکر 
می کنم. در این مدتی که باهم بودیم به عینه 
دیدم چقدر برای جذب بازیکنان مدنظر 
زحمت کشیدند. به بازیکنان هم خوشامد 
می گویم. بازیکنانی که از فیلترهای زیادی 
رد شدند و به این تیم آمدند. من و همکارانم 
همیشه در موردبحث جذب بازیکن خیلی 
وسواس داریم. شمایی که اینجا حضور دارید 
از نظر فنی و اخلاقی مورد تایید کل کشور 
هستید از همه پرس وجو کردیم که شما را 
جذب کردیم. وی افزود: امیدوارم با کسب 
نتایج در خور شأن باشگاه ذوب آهن جواب 
اعتماد باشگاه را به نیکی بدهیم. ما مربیان 
نمی توانیم در زمین مسابقه کاری کنیم، این 
بازیکنان هستند که نتایج را رقم می زنند. 
از همینجا از آنها می خواهیم که با تمام 
وجودشان در اختیار تیم باشند. باید حرفه ای 
باشند در زندگی شخصی شان هم به همین 
شکل رفتار کنند. از هواداران اصیل و با فرهنگ 
تیم ذوب آهن می خواهم که همراه باشند و یار 
ما باشند. از اهالی رسانه نیز همین درخواست 
را دارم. دوست دارم همه باهم فصل خوبی 
داشته باشیم. از اعضای کمیته نقل وانتقالات 
تشکر می کنم که برای جذب بازیکنان خیلی 

تلاش کردند. اعضای محترم کمیته فنی هم با 
ما همراه بودند و امیدوارم در کنار هم بتوانیم 
ذوب آهن را به جایگاه اصلی اش برسانیم. 
جایگاهی که همه می دانند لرزه به تن همه 
تیم  ها می انداخته ولی در دو فصل اخیر این 
شرایط را نداشته، مطمئنم با کار و تلاش و 

سختی کشیدن به آن جایگاه می رسیم.
 تمدید کاپیتان

کاپیتان تیم فوتبال ذوب آهن قراردادش را 
تمدید کرد. روز ۳۱ مردادماه قاسم حدادی فر؛ 
قرارداد خود را به مدت یک فصل دیگر با این 

تیم تمدید کرد.
 شروع اختلافات 

چنــدی پیش قاسم حدادی فر کاپیتــان 
تیم فوتبال ذوب آهن که به دلیل مصدومیت 
مدتی از میادین دور بود، پس از گفت وگویی 
کوتاه با مهدی تارتار سرمربی تیم، تمرین را با 
ناراحتی ترک کرد. تارتار در این گفت وگو با 
اشاره به وضعیت بدنی حدادی فر از او خواسته 
بود که با تلاش بیشتر خودش را به شرایط 
دیگر بازیکنان به خصوص جوانان تیم نزدیک 
کند و در غیر این صورت اگر تمایل دارد 
همراه کادرفنی در مسابقات باشد. تارتار 
در مورد جوانگرایی ذوب آهن و استفاده از 
آنها در بازی های لیگ برتر، عنوان کرد: قطعا 
از جوان ها استفاده می کنیم اما جوان هم 
باید توانایی های خودش را نشان بدهد تا با 
خیال راحت از او استفاده کنیم. از ۵ سال 

گذشته و زمان حضورم در پارس جنوبی، 
به همراه همکارانم جوان های زیادی را به 
فوتبال کشور معرفی کردیم. در ذوب آهن 
هم به امیدخدا همین رویه را پیش می گیریم 
تا جوان های مستعد را شناسایی و در لیگ از 
آنها استفاده کنیم. وی در  مورد غیبت قاسم 
حدادی فر در اردوی تهران و اینکه به نظر 
می رسد دلخوری هایی دارد، اظهارداشت: من 
با قاسم صحبت کردم و از او خواستم اگر فکر 
می کند شرایط مربیگری و علاقه  به این کار را 
دارد، در کنار ما شروع به کار کند. اگر نه بماند 
و با جوان هایمان بجنگد. اگر این توانایی را در 
خودش ببیند ما هم استقبال می کنیم. چون 
قاسم حدادی فر کیفیت بالایی دارد. فقط 
بحث آسیب  دیدگی های اخیر، شرایط بدنی و 
سن و سالش، مطرح است. اگر او بتواند پابه پای 
جوانان ما تمرین و بازی کند ما استقبال 
می کنیم. سرمربی ذوب آهن افزود: حدادی فر 
خصوصیات اخلاقی خاصی دارد. فوق العاده 
محجوب و دوست داشتنی است. در حال 
حاضر با خودش کلنجار می رود که ببیند 
چه تصمیمی را باید بگیرد و باید ببینیم چه 

تصمیمی می گیرد.
 واکنش حدادی فر 

قاسم حدادی  فر در ارتباط با صحبت های 
تارتار که گفته این بازیکن باید با جوان ها 
بجنگد و برای تصمیم گیری هنوز با خوش 
کلنجار می رود، گفت: من معتقدم آقای 

تارتار فرافکنی می کند و می خواهد توپ را 
به زمین من بیندازد. در دورانی که فوتبال 
بازی کرده ام همیشه یاد گرفته ام که در زمین 
مسابقه بجنگم و هیچ ترسی از این بابت 
ندارم. حدادی فر ادامه داد: در این سال ها با 
مصدومیت های سنگینی هم مواجه شدم 
اما خیلی خوب جنگیدم و بهتر از گذشته 
برگشتم. چه در رده باشگاهی و چه در رده ملی 
همیشه جنگیدن را خوب بلد بودم ولی مثل 
اینکه آقای تارتار می خواهد برخی از مسائل را 
پنهان کند یا اینکه حقایق را نگوید. حدادی فر 
عنوان کرد: من که همه مسائل را می دانم ولی 
فقط در مورد صحبت های ایشان خواستم 
حرف بزنم تا مساله مبهمی باقی نماند. در 
ضمن نمی دانم چرا زمانی که می خواستم 
قرارداد امضا کنم آقای تارتار این صحبت ها 
را انجام نداد. هافبک ذوب آهن گفت: در حال 
حاضر شرایط بدنی من بسیار خوب است و در 
سلامت کامل به سر می برم و می توانم به زودی 
آماده بازی شوم. فکر می کنم صحبت هایی که 
سرمربی ذوب آهن انجام داده یک نوع فرافکنی 
است و بازهم تاکید می کنم هیچ مشکلی بابت 
جنگیدن و رقابت ندارم و این را در گذشته هم 

ثابت کرده ام.
 نظر باشگاه 

دادفر؛ سرپرست باشگاه ذوب آهن در مورد 
مشکل ایجاد شده برای قاسم حدادی فر 
خاطرنشان کرد: »من به تازگی وارد مجموعه 
شدم و خیلی به طور ریزودقیق در جریان این 
مشکل نبودم ولی قاسم حدادی فر فرزند و 
سرمایه باشگاه ذوب آهن است و سال ها با 
پیراهن این تیم عرق ریخته و افتخارآفرینی 
کرده است و قطعا او برای ما عزیز و محترم 
است. مشکل پیش آمده هرچه باشد یک 
سوءتفاهم است و با مدیریت این موضوع 
را صددرصد برطرف خواهیم کرد و قطعا از 
نظر ما این موضوع حل شده است.« گفته 
می شود کاپیتان تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان 
همچنان در تمرینات این تیم حضور ندارد. 
هواداران ذوب آهن در صفحات مجازی از 
مسئولان باشگاه خواسته اند که شرایط را برای 

بازگشت حدادی فر به تمرینات فراهم کنند.

خـــبر

تیم کشتی فرنگی ایران 4 طلا گرفت و نایب قهرمان شد 

واردات طلای نـاب از اسلو 
    دلخانی و گرایی هم طلایی شدند

آرمان ملی:  تیم ملی کشتی فرنگی کشورمان در روز پایانی 
رقابت های جهانی نروژ موفق شد توسط دلخانی و گرایی به 

مدال طلا برســد تا مجموع مدالهای طلای ایران به عدد 
۴ برسد. شاگردان محمـد بنا علاوه بر این ۲ مدال برنز 

کسب کردند. 
 طلای دلخانی

در وزن 6۳ کیلوگرم میثم دلخانی پس از استراحت در 
دورنخست در دوردوم با نتیجه 9 بر صفر دنیز.

منیکسه از آلمان را مغلوب کرد و به مرحله 
یک چهارم نهایی راه یافت. وی در این 

مرحله مقابل لنور تمیروف دارنده 
مدال برنز جــهان از اوکراین با 
نتیجه ۳ بر ۳ بــه پیروزی رسید 

و راهی مرحلــه نیمه نهایی شد. 
دلخانی در این مرحله با نتیجه 9 بر 

صفر طالح ممدوف دارنــده مدال نقره 
اروپا از آذربایجان را مغلوب کرد و به دیدار 

فینال راه یافت. وی در دیدار فینال با نتیجه ۵ بر 
۴ از سد لری آبولادزه دارنده مدال برنز اروپا از 

گرجستان گذشت و به مدال طلا دست یافت.
 طلای گرایی 

در وزن 67 کیلوگرم محمدرضا گرایی پس از استراحت 
در دور اول در دوردوم در حالی که 6 بر یک از  تسوچیکا 
شیمویامادا قهرمان آسیا از ژاپن عقب بود با ضربه فنی 
و با نتیجه 6 بر ۵ مقابل این حریف به پیروزی دست 
یافت و راهی مرحله یک چهارم نهایی شد. وی در این 

مرحله با نتیجه ۱۰ بر صفر حسرت 
جعفراف از آذربایجان را از 

پیش رو برداشت به 
مرحلــه نـیمه 
نــهــایــی 
راه یــافـت. 
وی در ایــن 

مرحلـه در یــک 
کشتی سخت و حساس 

6 مقابل راماز  با نتیجه 6 بــر
زوئیدزه دارنده مدال نقره زیر ۲۳ سال 

جهان از گرجستان را از پیش رو برداشت و 

راهی دیدار فینال شد. گرایی در این دیدار دریک کشتی حساب 
شده با نتیجه ۵ بر ۲ نظیر عبدا...یف دارنده مدال نقره اروپا از 

روسیه را مغلوب کرد و به مدال طلا دست یافت.
 کارنامه  

به این ترتیب تیم ملی کشتی فرنگی ایران در پایان رقابت 
های جهانی نروژ، با کسب ۴ مدال طلا توسط میثم دلخانی 
در 6۳، محمدرضا گرایی در 67، محمدهادی ساروی در 
97 و علی اکبر یوسفی در وزن ۱۳۰ کیلوگرم و ۲ مدال 
برنز محمدعلی گرایی در 77 و پژمان پشتام در وزن 8۲ 
کیلوگرم، پس از روسیه بر سکوی نایب قهرمانی 
جهان ایستاد. محمدرضا مختاری در 7۲ کیلوگرم 
پنجم شد و سجاد عباسپور در ۵۵، مهرداد مردانی 
در 6۰ و رامین طاهری در وزن 87 کیلوگرم نیز از دور 
رقابتها کنار رفتند. کشتی فرنگی ایران آخرین بار 
در مسابقات جهانی ۲۰۱۴ ازبکستان توسط 
حمید سوریان به مدال طلا رسیده بود 
و در این دوره با کسب ۴ مدال طلا 
و ۲ برنز بهترین  نتیجه مدالی 
تاریخ کشتی فرنگی ایران در 
ادوار مسابقات جهانی را به 
دست آورد. تیــم ملی کشتی 
فرنگی ایران در رقابتهای جهانی 
۲۰۱۴ ازبکستان با یک مدال طلای 
حمید سوریان، یک نقره امید نوروزی و 
۲ برنز افشین بیابانگرد و قاسم رضایی برای 

نخستین بار بر سکوی نخست جهان ایستاد.


